
DIRECTIONS | INSTRUCTIONS D’UTILISATION :

IMS-1455 | 20 – 5.5”x7.9” (14CM X 20CM) WIPES
+D6718608751H

SDS available on request or at Hu-Friedy.com | FS disponible sur demande ou au Hu-Friedy.com

Open lid, squeeze the canister and pull lid directly up to remove entire lid from canister. Peel off seal and discard. Locate wipe at the 
center of the roll, twist to a point and thread though small opening in lid. Replace lid and pull wipe through. Always snap lid securely 
shut between uses to prevent moisture loss. To remove stains, wear gloves and rub affected area with wipe  until stain is no longer 
visible. For heavily stained spots, rub area with greater pressure. After use, wash and sterilize instrument as per normal instrument 
processing. Do not use on the rings of gold or black-handled instrument (tungsten carbide or SuperCut).
Ouvrir le couvercle, presser la boîte puis tirer le couvercle directement vers le haut pour l'ôter complètement de la boîte. Enlever et jeter 
le cachet. Placer la lingette au centre du rouleau, tordre jusqu'à un certain point puis faire passer à travers le petit orifice sur le 
couvercle. Remettre le couvercle en place et tirer la lingette. Toujours bien fermer le couvercle avec un bruit sec entre l'usage pour 
éviter la perte d'humidité. Pour enlever les taches, mettre des gants et frotter les surfaces affectées avec la lingette jusqu'à ce que la 
tache ne soit plus visible. Pour les points fortement tachés, frotter la surface avec beaucoup plus de pression. Après usage, laver et 
stériliser l'instrument suivant la procédure de stérilisation d'instrument normale. Ne pas utiliser sur les anneaux des instruments à 
manche noir ou doré (SuperCut ou carbure de tungstène).

VENDOR USE ONLY

M3112/0317 Made in USA  | Fabriqué aux États-Unis

Manufactured for | Fabriqué pour : 
Hu-Friedy Mfg. Co., LLC
3232 N. Rockwell Street | Chicago, IL 60618 | USA
Telephone | Téléphone : 1-800-Hu-Friedy or 
1-773-975-6100
Website | Site web : Hu-Friedy.com
Europe: Zweigniederlassung Deutschland
Kleines Öschle 8 | D-78532 Tuttlingen
Telephone | Téléphone : 00800 48 37 4339    
Website | Site web : Hu-Friedy.eu
24-Hour Number | Numéro 24 heures/24 : 
1-800-535-5053
International : 1-352-323-3500

Safe for use on | Convient pour être utilisée sur :
• Stainless Steel | De L’acier Inoxydable • Copper | Du Cuivre
• Anodized Aluminum | De L’aluminium Anodisé • Brass | Du Laiton 

SHINE reNEW®

Instrument Wipes | Lingettes pour Instruments
Shine reNEW Instrument Wipes clean, polish and protect instruments. Easily removes rust, stains, 
water deposits and tarnish while polishing dull, discolored metal to keep instruments looking like new. 
Les Lingettes pour Instruments Shine reNEW nettoient, lustrent et protègent les instruments. 
Elle éliminent facilement les traces de rouille, les tâches, dépôts d’eau et ternissures tout en lustrant 
le métal terne et décoloré afin de conserver vos instruments comme neufs.

Pantone 326C
Pantone 1945C
Pantone 425C
Black

Note to Customer: Weiman Products adds a revision code to all artwork items for tracking purposes. As 
the customer & controller of your own artwork, we ask that you either denote a specific area for this 
revision code and/or ask Weiman for the specific revision code that is to be added & place on artwork. 
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